
Magyar Elektrotechnikai Egyesület 

 1 

Emlékeztető 

 

Az Egyesületi Elnökség 2020. szeptember 15-én 14:00 órakor megtartott üléséről, mely a 

Microsoft Teams – online értekezlet - program segítségével került lebonyolításra. 

 

Az Elnökség tagjai közül részt vettek: Gelencsér Lajos, Veisz Imre, Kiss Zsuzsanna, Haddad 

Richárd, Markovics Zsolt, Dr. Székely Csaba és Dr. Vokony István. 

Az Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete és állandó meghívottak 

közül részt vettek: dr. Danyek Miklós, dr. Madarász György, Hollósy Gábor, Táczi István, Rejtő 

János, Orlay Imre, Tóth József, Kovács László, Rubint Dezső és Kovács András. tanácskozási 

joggal rendelkező tagok, valamint Beckert Péter és Tilesch Péter állandó meghívott. 

Kimentette magát: Dési Albert, Nagy János 

A járvány miatt a most esedékes Elnökségi ülés is az online kommunikáció segítségével, 

videókonferencián került lebonyolításra. 

Gelencsér Lajos üdvözölte a résztvevőket, majd felkérte Veisz Imre Főtitkárt, hogy vezesse le az 

ülést. 

 

A napirendi pontok előtt Tilesch Péter bemutatta a központi iroda új asszisztensét Zupkó 

Nikolettet. 

 

Első napirendi pontban Veisz Imre kifejtette, hogy két nappal a 96. Küldöttgyűlés előtt derült ki 

az, hogy a helyszínt biztosító intézmény lemondása miatt nem lehet a meghívó szerinti helyen 

megtartani a megismételt küldöttgyűlést. Ilyen rövid idő alatt a küldöttek szabályos kiértesítésével 

nem volt mód új helyszínen megtartani a küldöttgyűlést. A 15 napos kiértesítési határidőt mind az 

alapszabály, mind a Ptk. garanciális okokból tartalmazza, ettől eltekinteni nem lehet. Mivel a 

közeljövőben a járványügyi helyzet alakulása miatt nem tanácsos személyes részvételen alapuló 

újabb Küldöttgyűlés összehívása, így annak megtartására, -ami viszont jogszabályi 

kötelezettség-, egy alternatív elektronikus megoldást kell kialakítani. 

Több elnökségi tag is javasolta a két körben való, alapvetően elektronikus szavazásos 

lebonyolítást. Az első kör minden küldöttnek lehetőséget biztosít arra, hogy a korábban 

megküldött tájékoztató anyagokra vonatkozóan kérdést tegyen fel, vagy észrevételt közöljön. A 

második körben történik a szavazás, valamint az esetleges észrevételek és kérdések a küldöttek 

irányába történő prezentálása. A küldöttek szavazatukat elsősorban elektronikus levél 

formájában adják le. Kivételt képeznek ez alól azon Küldöttek, akik nem rendelkeznek e-maillel. 

Az ő részükre a szavazólapot postai úton küldi meg a központi iroda, melyet kitöltve és aláírva, 
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két tanúval hitelesítve kell a jogszerűség miatt visszaküldeniük. A küldöttek egyértelmű és 

jogszerű azonosítására szolgáló eljárási módszert a központi iroda – ügyvéd bevonásával – 

kidolgozza. A küldöttgyűlés érvényes lebonyolításához ezt a megoldást alkalmazva 50%+1 

érvényes szavazat szükséges. 

Az elnökség egyhangúlag egyetértett azzal, hogy a 2020-as díjakat a későbbiekben 

mindenképpen személyesen javasolt majd átadni, semmiképpen sem elküldeni postán.  Az 

Elnökség 19/2020 számú határozatával egyhangúlag elfogadta, hogy a Küldöttgyűlés a 

fentiekben vázolt formában kerül megtartásra. A határozat teljes szövege az 1. számú 

mellékletben olvasható. 

 

Második napirendi pontban Gelencsér Lajos felhívta a figyelmet, hogy a FAM Bizottságban a 

jelenlegi mandátumok lejártak és elnökségi döntés szükséges arról, hogy kit delegáljon oda a 

MEE. Veisz Imre a VHTSZÜ előterjesztése alapján ismertette a jelöltek személyét: 

 Gyimesi Gábor (E.ON), 

 Lipovits Zoltán (ELMŰ-ÉMÁSZ), 

 Lantos Imre (NKM), 

 Korponai István (MEE FAM Bizottság). 

Több vélemény meghallgatása után a tanácskozási joggal is kibővített Elnökségi tagok 

szavaztak, melynek eredménye 2 tartózkodás (dr. Danyek Miklós, Kovács László), 2 nem 

támogatom (Dr. Vokony István, Markovics Zsolt) és 13 fő támogatom szavazat. A 7 tagú Elnökség 

így a 20/2020 számú határozatával 5 igen és 2 nem szavazattal elfogadta a javaslatot. A 

határozat teljes szövege a 2. számú mellékletben olvasható. 

 

Harmadik napirendi pontban Veisz Imre tájékoztatást adott a korábbi Elnökségi üléseken vállalt 

feladatokról.  Ezek között: 

Az Elektrotechnika főszerkesztői pozíciójának betöltésével kapcsolatban, két jelölttel tervez a 

Főtitkár interjút az elkövetkezendő időszakban.  

Kovács László a következő Elnökségi ülésen ad tájékoztatást az aramkapocs.hu oldallal 

kapcsolatos jövendőbeli tervekről. 

A szakma népszerűsítése az iskolákban témakör egyelőre a jelenlegi pandémiás helyzet miatt 

elnapolásra kerül és jövő év tavasszal az elnökség azt újra napirendre tűzi.  

Bizottságok, szakosztályok és társaságok bemutatkozásának ütemezésére a központi irodának 

kiemelten figyelni szükséges.  
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Negyedik napirendi pontban a rendezvények helyzete került megvitatásra.  

A Vándorgyűlés, 0. napja 2020. szeptember 15-én került megrendezésre online formában, ezen 

a napon a MAIT tartott konferenciát, amiről Táczi István számolt be. Kisebb technikai nehézségek 

ellenére sikeresen zárult az online rendezvény. Az online Vándorgyűlés következő eseménye, a 

plenáris előadások közvetítése 2020. szeptember 29-én és 30-án lesz, a felvételek már 

készülnek. A szekcióelőadások pedig majd 2020. októbertől folyamatosan kerülnek feltöltésre. 

Ez mintegy 40 előadást jelent.  

Veisz Imre főtitkár az elnökség tagjait is felkérte arra, hogy saját köreikben népszerűsítsék az 

online Vándorgyűlést. 

A Védelmi és Irányítástechnikai Fórum online verziója tervezés alatt van.  

A Mi a pálya? rendezvénysorozatot az idei évre a MEE lemondta.  

A „Működj!” pályázatra való felhívás továbbra is él.  

Az InfoShow elhalasztásra került 2021 tavaszára. 

A járványügyi helyzet negatív alakulása miatt a központi iroda tárgyalójában esetlegesen tartandó 

ülések esetében a létszám 10 főben lett maximalizálva.  

 

Ötödik napirendi pontban Kiss Zsuzsanna beszámolt a 2020 I. félév gazdasági helyzetéről. 

A pénzügyi adatokat tartalmazó táblázatokat megkapták az Elnökség tagjai a 3. számú 

mellékletekben. Az első félévben meghozott döntés alapján az a szervezet nem szerepel az első 

féléves zárás kimutatásban, amelyik július 17-ig nem küldte be az adatait. 8 kisebb szervezet 

részéről nem érkezett be semmilyen adat. Ezek a szervezetek: Energetikai Informatika 

Szakosztály, Villamos Gép, Készülék és Berendezés Szakosztály, Kaposvári Szervezet, 

Keszthelyi Szervezet, Paksi Szervezet, Pápai Szervezet, SIEMENS Szervezet és az Óbudai 

Egyetem KVK Szervezet. 

Az első félév gazdasági helyzete időarányosan a tervnél jobban alakult, de ez átmeneti állapot. 

Év végére a módosított és tájékoztatás képpen megküldött tervben szereplő negatív eredmény 

várható. Az Egyesületi Elnökség 21/2020 számú határozatával egyhangúlag elfogadta a 

jelentést a MEE 2020. I. félévi gazdálkodásról. 

 

A hatodik napirendi pontban, Tilesch Péter ismertette a tagnyilvántartó rendszer alapján 

készített statisztikát, mely tartalmazza 2019. szeptember 11.- 2020. szeptember 14. időszak 

közötti tagdíjfizetések helyzetét, valamint a kizárt és belépett tagok listáját. A statisztikát 

tartalmazó táblázatban hibákat is talált az elnökség, így annak módosított változatát az iroda 

megküldi majd az elnökségi tagoknak. 
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A 4. számú mellékletben található új belépő tagok listáját az Elnökség 22/2020 számú 

határozatával egyhangúlag jóváhagyta.  

 

Hetedik napirendi pont keretében a 2020. évi Országos Elnök - Titkári Tanácskozás 

megtartásával kapcsolatban hozott döntést az Elnökség. Egyhangúlag egyetértettek abban, hogy 

személyes részvétellel ne kerüljön megrendezésre az esemény, de valamilyen alternatív 

megoldáson kell gondolkozni a helyettesítésére.  

Kovács András javasolta, hogy az OET elmaradásával kapcsolatos lemondó levél tartalmazzon 

tájékoztatást, információkat az elnökség, az egyesület pandémia alatti főbb tevékenységéről. Az 

Elnökség ezzel egyetértett.  

 

Nyolcadik napirendi pontban a 2021-es Bál szervezésének kérdése került megvitatásra. Az 

Elnökség egyetértett abban, hogy a kiszámíthatatlan pandémiás helyzet miatt a központ ne 

végezzen egyelőre ezzel kapcsolatos előkészületi tevékenységet. A rendezvény megtartásáról 

végleges döntést a következő elnökségi ülésen hoznak. 

 

Kilencedik napirendi pontban Haddad Richárd tájékoztatást adott a tervezett nyakkendőt 

helyettesítő esernyőkről és golyóstollakról. Ár tekintetében kedvezőbben alakulnának a 

költségek, mint a korábbi nyakkendők készíttetésénél. Az elnökség több tagja kifejtette, hogy a 

korábban ajándékba adott nyakkendők az összetartozást szimbolizálták, amit ezekkel az 

ajándékokkal nem lehet helyettesíteni. Hosszasabb megvitatás után, Gelencsér Lajos 

szavazásra kérte fel az Elnökség tagjait. Több körös véleménynyilvánító szavazás után, 

tekintettel arra, hogy az elnökség a továbbiakban is szükségesnek tartja olyan emléktárgy 

adományozását bizonyos tagsági jogviszony elteltét követően, amely az összetartozás tudatot 

erősíti az elnökség a későbbiek során újra napirendre tűzi a kérdést.  

 

Tizedik napirendi pont A VGKBSZ beszámolóját Madarász György ismertette.  

 

Tizenegyedik napirendi pontban a Technikatörténeti Bizottság beszámolóját ismertette Tilesch 

Péter, melyet Tóth Éva állított össze. 

 

Tizenkettedik napirendi pontban Tilesch Péter a képzések előre történő bejelentésének 

fontosságára hívja fel az Elnökség figyelmét. Kérte, hogy ezt közvetítsék minden érintett felé. A 

központ többször –külön oktatás keretén belül is- felhívta ennek fontosságára az érintettek 
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figyelmét! Az előzetes bejelentés elmaradása a MEE képzési tevékenysége jogosultságának 

felfüggesztését, visszavonását jelentheti. 

 

Egyebek 

Kovács László a MEE Villamos Energia Társaság elnöke jelezte, hogy a regisztrált 

villanyszerelőket érintő MEE VET pályázati projektről és a fogyasztásmérő szekrények 

sztenderdizációjáról a következő Elnökségi ülésen kíván beszámolni.  

 

 

2020. szeptember 15. 

 

 

Jóváhagyta: 

Gelencsér Lajos elnök  

Jóváhagyta: 

Veisz Imre főtitkár  

Összeállította: 

Tilesch Péter irodavezető 

 



Magyar Elektrotechnikai Egyesület 

 6 

1. számú melléklet: 

19/2020 Elnökségi Határozat 

 

 

A Magyar Elektrotechnikai Egyesület Elnöksége a járványügyi helyzet miatt elmaradt 96. 

Küldöttgyűlés hatáskörébe tartozó kérdésekről elektronikus szavazással hozandó 

határozathozatalt rendel el, amelynek részleteit a Központ a MEE ügyvédjének bevonásával 

dolgozza ki. A megvalósítás részleteiről a Központ tájékoztassa majd az Elnökséget! 
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2. számú melléklet: 

20/2020 Elnökségi Határozat 

 

A Magyar Elektrotechnikai Egyesület 7 tagú elnöksége 5 igen és 2 nem szavazattal elfogadta, az 

országos FAM Bizottságba Gyimesi Gábor (E.ON), Lipovits Zoltán (ELMŰ-ÉMÁSZ), Lantos Imre 

(NKM), Korponai István (MEE FAM Bizottság) delegálását. 

  



Magyar Elektrotechnikai Egyesület 

 8 

3. számú melléklet: 

21/2020 Elnökségi Határozat 

 

Az Egyesületi Elnökség 21/2020 számú határozatával egyhangúlag elfogadta a jelentést a 

Magyar Elektrotechnikai Egyesület 2020. I. félévi gazdálkodásról. 
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4. számú melléklet: 

22/2020 Elnökségi Határozat 

 

Az elnökség 22/2020 számú határozatával egyhangúlag jóváhagyta a belépő tagok listáját. 

 

Budapest, 2020. szeptember 15. 

 


